
 
Atte Ohtamaan stipendirahaston ohjeistus 
 
Hvltk 07.12.2022 § 81  
  
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [x] 
 
 Liite: stipendiohjeistus uusi 
 
Valmistelija  
 Hyvinvointijohtaja, 040 344 7323 

 
Hyvinvointilautakunnan kokouksessa 15.11. § 71 saatettiin 
lautakunnan tiedoksi Atte Ohtamaan stipendirahaston ohjeistus. 
Ohjeistuksessa ei saadun palautteen perusteella oltu riittävän hyvin 
huomioitu rahaston säännöissä pykälässä 3 olevaa kohtaa 
”Rahaston varoista myönnetään stipendejä ja tunnustuspalkintoja 
nivalalaisille lapsille ja nuorille tukemaan hyvinvointia edistäviä 
liikuntaharrastuksia…”. Tämän takia hyvinvointijohtaja on tehnyt 
päivityksiä stipendiohjeistukseen. Samalla ohjeistus tuodaan 
lautakunnan hyväksyttäväksi. 
 

 
 
Esittelijä  
 Hyvinvointijohtaja Alatalo Timo 

 
Päätösesitys  
 Lautakunta hyväksyy päivitetyn ohjeistuksen. 

 
Päätös  
 Lautakunta hyväksyi Atte Ohtamaan stipendirahaston päivitetyn 

ohjeistuksen. 
 
 
 
OTE: sivistysjohtaja, kaupunginhallitus 
 
 
Hvltk 11.10.2023 § 89    
529/07.03.04/2022    
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [X] 
 
 Liite: Atte Ohtamaa -stipendirahaston ohjeistus 2023, päivitetty – 

harkinnanvaraisesti annettava (JulkL 5§) 
 
Valmistelija  
 Hyvinvointijohtaja, 040 344 7323 

 
Atte Ohtamaan stipendirahaston ohjeistusta laadittiin loppuvuodesta 
2022. Prosessin aikana ja sen jälkeen hyvinvointijohtaja sai 
palautetta sekä kouluilta että stipendin rahoittajilta rahaston 



ohjeistuksesta. Koulut kokivat haastavaksi tietosuojaan vedoten 
oppilaiden harrastustaustojen kysymisen. Samoin esille nousi 
kouluille tulevan summan jakaminen useammalle oppilaalle. 
Rahoittajat puolestaan pitivät muille kuin kilpaurheiluun tähtääville 
menevän stipendiosuuden liian suurena. Myös Nivala-lehti on 
pyytänyt korjausta säännöstön seuraavaan sanamuotoon:” 
Lahjoittajat mainitaan tilaisuudesta tehtävästä lehtijutussa sekä 
kaupungin sosiaalisen median kanavilla.” Hyvinvointijohtaja esittää 
tekstin korjattavaksi seuraavaan muotoon: ”Lahjoittajat mainitaan 
tilaisuudesta tehtävästä lehdistötiedotteessa sekä kaupungin 
sosiaalisen median kanavilla.” 

 
Saadun palautteen johdosta hyvinvointijohtaja haluaa käydä 
evästyskeskustelua stipendiohjeistuksesta.  

 
 
 
Esittelijä  
 Hyvinvointijohtaja Alatalo Timo 

 
Päätösesitys  
 Lautakunta käy evästyskeskustelua stipendirahaston säännöistä ja 

hyväksyy siihen esittelytekstissä esitetyn tekstimuutoksen. 
 

Päätös  
 Lautakunta hyväksyi esittelytekstissä mainitun muutoksen 

"Lahjoittajat mainitaan tilaisuudesta tehtävästä lehdistötiedotteessa 
sekä kaupungin sosiaalisen median kanavilla." 
 
Evästyskeskustelun aikana stipendiohjeistusta päivitettiin 
lautakunnan näkemysten mukaiseksi. Päivitettyjä asioita: 
oppilaiden seuratoimintaan kuuluminen 
oppilaille jaettavien stipendien arvo 
stipendien määrä/ oppilaitos 
 
Lautakunta hyväksyi päivitetyt muutokset. Päivitetty stipendiohjeistus 
liitetään pöytäkirjan liitteeksi. 

 
 
OTE: kaupunginhallitus, sivistysjohtaja 
 
 


